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ta FED OEL POBLE 

EL CONSELL PASTORAL 

Ja fa prop d'un any (concreta-
ment el farà el dia 6 de febrer) 
que es va constituir l'anomenat 
Conseil Pastoral. 

Haviem sentit dir moites vega-
des que la constitució d'aquest 
conseil seria un pas important 
per a la vida cristiana del nostre 
pöble, dones volia dir que eis 
laies prendrien part activa en la 
planificació de la pastoral parro-
quial i inter-parroquial; això ens 
sembla fonamental perqué en to-
tes les coses importants, sembla 
que cal tenir en compte el criteri 
de la conmnitat. 

Sovint ens queixem perqué eis 
représentants del pöble, en eis 
diferents estaments, no son prou 
representatius, és a dir, que son 
elegits amb el dit, moites vegades 
sense saber com, ni per qué, i 
llavors el problema és que eis ele-
gits no es creuen representatius 
i per això no tenen cap obligado 
d'informar sobre l'acompliment 
del seu càrrec almenys davant del 
poblé; en tot cas haurien de do-
nar comptes a aquells que eis va-
ren elegir. En el cas del Conseil 
Pastoral no va anar pas així. 

Primer es va convocar a tot el 
poblé a una assemblea, i no es va 
avisar pas amb vint-i-quatre ho-
res de temps sino que durant 
molts dies en vàrem sentir par-
lar de paraula i per escrit. 

Com en moites altres ocasions 
una gran majoria va fer el sord o 
no li va interessar el projecte. 

Dels 1.400 habitants del nostre 
pöble varen assistir-hi 62 perso-
nes, que representava el 4'4 % de 
la poblado. Tractant-se d'una co-
sa important, ja és un tant per 
cent ben petit, però aquesta va 
ser la realitat. 

Una vegada començada l'assem-
blea va procedir-se a l'elecció de 
les persones més idònies per a 
portar a terme aquella tasca. En-
cara que eis assistents érem una 
minoria popular, podem dir que 
eis elegits són representatius del 
pöble, i en cas que no ho fossin 
la culpa no seria pas seva, sino 
nostra per haver-los elegit. 

A partir d'aquell moment va 
començar la seva tasca que, com 
diu Mossén Ferret en el «Ronsa-

na» del mes de febrer, "és un ser-
vei a la comimitat, i la seva mis-
siô consisteix en aplicar l'evan-
geli a la vida de les persones d'a-
vui i d'aqui". 

Nosaltres, les 62 persones que 
vàrem votar, pensàvem que el tre-
ball d'aquell conseil seria molt 
complicat i per això seria conve-
nient tenir alguna reunió, dones, 
com diu l'article àbans esmentat, 
"El Conseil Pastoral no tindria 
sentit si no recollis les iniciatives 
de tots". Si no tenen manera de 
pulsar l'opinió del pöble encara 
será més difícil el seu treball i 
correrán el rise de no tocar de 
peus a terra, ja que sembla era 
aquest un deis motius més impor-
tants per crear aquest conseil. 
Ja sé que es va fer una enquesta 
per pulsar les opinions, però ja 
que no va donar résultat, crec que 
la missió d'ells seria cercar altres 
camins. 

Cada mes a la revista «Ronsa-
na» surten quatre ratlletes que 
diuen que el Conseil Pastoral en-
cara va fent la «viu viu» i res més. 
Crec que almenys tenen el deure 
d'informar, no solament que han 
tingut reunió sinó de quins punts 
han tractat a cada una i a quines 
conclusions han arribat. També 
crec que nosaltres tenim el dret 
de demanar aquesta informado, 
ja que els vàrem triar pensant 
que eren capaços de portar a ter-
me la missió encomanada. 

Voldriem saber també quina va 
ser la participació del Conseil en 
la programació de les xerrades de 
catequesi fetes recentment al nos-
tre pöble durant els dies de nove-
nari, i qué es va tenir en compte 
en programar-Ies. També creiem 
que hauria sigut bo que almenys 
haguessin assistit tots ells a les 
xerrades i plantejar-se, veient la 
marxa de les mateixes, si respo-
nien a les necessitats del pöble o 
si en futures catequesis havien 
d'enfocar-se d'una manera dife-
rent. 

Cada mes busco en la nostra 
revista, que és el mitjà d'infor-
mació local més important, i l'ú-
nica decisió que ha près el Con-
seil és la de les "mares catequis-
tes". Suposo que es deuen haver 
tractat molts altres problèmes, 
per això demano si és possible 
una informado més detallada per 
part dels nostres «représentants». 

Josep Valls 

Celeß 'ire Iti el 
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MUNTATGE DEL CRUP LLIGAM 

Amb a q u e s t titol hem prepai-at una 
vetllada p e l s dies de Nadal. Creiem 
que val la pena d'aprofitar la tradicló 
que hi ha de fer t e a t r e durant aqües-
t e s f e s t e s i continuar-la. Però al tua-
te ix t e m p s volem adaptar-la a la ma-
nera de fer actual . 

El Nadal tradicional tenia —¡ té— 
tot un ca i re a legre , fest iu, ¡ sovint ¡no-
cent i infantil. Però avui no en tenim 
prou amb això. El Nadal ara pot repre 
s e n t a r la mani fes tac ió de tots els va 
lors m é s importants de la persona 
humana: jus t ic ia , Ilibertat, amor. CELE 
BREIVl EL NADAL t é en compte la cele 
bracio tradicional i la visió nova de 
Nadal. Mit jançant p o e s i e s , cançons, re 
p r e s e n t a c i o n s teatra is , t e x t o s dels pro 
f e t e s i d 'autors ac tuals vol ser una 
vetllada jo iosa i donar un missatge. 

CELEBREM EL NADAL, no és un «es-
p e c t a c l e » que fem e l s actors, sinó una 
«vetllada» on hi participen tots els que 
hi a s s i s t e i x e n . Per això hem prescin-
dit de I 'escenar i normal i farem les 
r e p r e s e n t a c i o n s al mig de la sala, ben 
a la vora de la gent . Tampoc no hi 
haurà ga i rebé decorac ió , sinó una am-
bientac ió del local . 

CELEBREM EL NADAL, consta d'una 
introducció i t r e s parts que enclouen ^ 
d e s de l s profe tes de l'Antic Testament 
( introducció) fins al moment actual 
( t e rcera par t ) , passant pel fet del nal-
x e m e n t (primera part) i l'actitud dels 
p a s t o r s i m a g s ( segona part). 

Esperem que el muntatge agradará í 
servirá a to ts , al mateix temps que 
s e r á una bona exper iènc ia pels mem-
b r e s del grup LLIGAM que ho hem pre-
parai . 
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